

庆祝中华人民共和国 成立七十五周年摄影比赛

Photo Contest for Celebrating the 75th Anniversary of the Founding of the People's Republic of China

路政署诚邀全港市民在十八区不同主题及设计风格 的指定街景美化地点,透过从多角度欣赏香港社区 街道景观,拍摄以庆祝中华人民共和国成立七十五 周年为主题的照片。

The Highways Department cordially invites members of the public to take photographs at designated locations with streetscape enhancement across the 18 districts, with different themes and design styles through which one can appreciate Hong Kong's community streetscape from different angles, while adopting celebrating the 75th anniversary of the founding of the People's Republic of China as the theme.

No. 09

摄影比赛指定地点

Designated location of photo contest

西九龙走廊近通州街及荔枝角道的 行车天桥

Flyover of West Kowloon Corridor near Tung Chau Street and Lai Chi Kok Road





摄影比赛指定地点 Designated location of photo contest





美化工程设计简介

Design Description of Beautification Works

新旧交融

这项美化设计灵感来自区内「四小龙」住宅区的活力。渐变色调由冷至暖,寓意「四小龙」将活力带入旧有工业区,建构出独特的社区特色。

Blending Old and New

This beautification design is inspired by the vitality of the "Four Little Dragons" residential area within the district. The colour spectrum with a transition from cool to warm tones symbolises how the "Four Little Dragons" infuse vitality into the old industrial area, forming a unique distinctive character for the community.

现场照片 On-site photos



结构编号

Structure No.